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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  5 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 19/2015 
Caràcter: ordinari 
Data: 28 de gener de 2015 
Horari: 19:00 a  20:25 h 
Lloc: Centre Cívic de Gràcia 
 
 
Assistents 
 
Carles Bosch, president substitut, regidor de Comerç, Consum i Turisme i regidor del districte 
tercer 
Lluís Perarnau Reyes, vocal d’ES 
Francisco Javier Martínez Jiménez, vocal de l’AV Serra d’en Camaró 
Jaume Selvas Casanovas, vocal de l’AV Can Feu 
Lourdes Portagran Mares, vocal de l’AV Arraona Merinals Can Gambús 
Teresa Llamas Frias, vocal de l’AV Gràcia 
Fèlix Navarro Aymerich, vocal de les entitats de gent gran 
Albert Gusi Miró, vocal de les entitats culturals 
Isidre Vicente Rebull, vocal de les entitats culturals 
Marina Quelart Navarro, vocal de les entitats culturals 
Mercè Canalias Pons, vocal de les entitats culturals 
Martí Sala Roca, vocal de les entitats esportives 
Daniel Casanellas de Haro, vocal d’altres entitats 
Fernando Fernández Moyano, vocal dels centres d’atenció primària 
Antonio Hernández Calvo, vocal del PP (5%) 
Elisabeth Pineda García, secretària delegada 
 
Altres assistents 
 
Núria Oliva Viles, tècnica de territori del Districte 
 
 
Absents 
 
Pilar Altarriba Vilarasau, vocal d’altres entitats 
 
Excusen la seva absència 
 
Marta Farrés Falgueras, presidenta 
Quim Carné Jordana, regidor delegat 
Olga Acero López, vocal del PSC 
Pol Gibert Horcas, vocal del PSC 
Jordi Argemí Alberich, vocal de les entitats esportives 
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Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Programació de Fira Sabadell. 
3. Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell. 
4. Informació sobre els consells sectorials 
5. Comunicacions. 
6. Torn obert de paraules. 
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, el president d’aquest ple del dia 28 de gener 
de 2015, el Sr. Carles Bosch, declara oberta la sessió, i disculpa l’absència de la presidenta 
del Consell del Districte 5, la Sra. Marta Farrés. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de l’acta anterior 
 

El Sr. Carles Bosch pregunta als vocals si volen fer alguna esmena a l’acta del ple del 
dia 24 de novembre de 2015. 
 
La Sra. Marina Quelart intervé ja que no consta a l’acta de l’última sessió tot i que va 
excusar la seva absència. 
 
El Sr. Martí Sala intervé per demanar un aclariment respecte a l’arranjament del carrer 
Ausiàs Marc, per saber si és tot el carrer i si és vorera i/o calçada. 
 
La Sra. Elisabeth Pineda recull la modificació de l’acta anterior i aclareix que són tots els 
punts que estan en mal estat de la calçada del carrer d’Ausiàs Marc. 
 
En no haver-hi més esmenes, s’inicia la votació per conèixer si s’aprova l’esborrany de 
l’acta de la sessió anterior. L’acta s’aprova per unanimitat dels assistents en votació 
ordinària. 

 
 
2. Programació de la Fira Sabadell 
 

El Sr. Carles Bosch, regidor de Comerç, Consum i Turisme i regidor del districte 3r, amb 
el suport d’una projecció presenta la Fira Sabadell, explicant els seus objectius i fent 
balanç de l’activitat dels últims anys. 
 
El Sr. Carles Bosch explica que la Fira Sabadell és una infraestructura de la ciutat que 
treballa com si fos una empresa però que en última instància és propietat dels ciutadans 
de Sabadell i per aquest motiu l’activitat té uns condicionants diferents als d’una 
empresa privada. 
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La Fira Sabadell organitza tres tipus d’activitats: fires, congressos i jornades i altres 
actes com poden ser juntes i reunions. Respecte l’evolució de l’activitat dels últims anys, 
el Sr. Carles Bosch destaca que les dades indiquen un increment i una consolidació 
dels esdeveniments, passant de 37 activitats l’any 2012, a 62 activitats l’any 2013 fins a 
les 91 activitats del 2014. 
 
El Sr. Carles Bosch explica que tot i que el nombre d’assistents globalment és major 
cada any, l’increment de l’últim any és menor ja que la Fira Sabadell ha treballat en 
esdeveniments més especialitzats que no comporten una assistència massiva de públic. 
En aquest sentit la Fira del Comerç i la Fira de l’Outlet no s’han fet l’últim any. 
 
El Sr. Carles Bosch destaca que l’objectiu de la Fira Sabadell és ser un dels motors 
econòmics de la ciutat, que és una infraestructura pensada perquè els emprenedors que 
tenen quelcom a oferir tinguin un espai que els permeti desenvolupar la seva activitat. 
Valora positivament la Fira de la Franquícia en la qual els emprenedors i/o persones en 
atur amb intenció de crear el seu propi negoci van poder contactar amb les empreses 
que disposen de sistema de franquícies. El resultat és que sis de les empreses que hi 
van participar estan operant a Sabadell en l’actualitat. 
 
(19:10 Arriba el Sr. Fernando Fernández) 

 
La Fira Sabadell té tres àmbits d’actuació: 
 

• El lloguer de l’espai, amb els corresponents serveis que la infraestructura 
requereix: serveis sanitaris, de seguretat, de neteja i energètics entre altres. 

• L’opció de risc compartit, que implica un risc més baix per l’inversor. En aquest 
format van fer la Fira de la Cervesa el primer any, l’any següent van optar per 
l’opció lloguer perquè els hi sortia més a compte. L’any 2015 es farà la Fira del 
Triatló i l’Ajuntament cobrarà part de l’entrada. 

• Esdeveniments organitzats per l’ajuntament, aquest any es va realitzar la Fira de 
Cliks de Playmòbil i la Fira de la Gastronomia. Aquesta activitat és mínima, tenint 
en compte que el ciutadà no ha de pagar determinats esdeveniments. També es 
realitzen actes sense ànim de lucre a preu molt ajustat, perquè cal considerar 
que només el cost d’obrir la infraestructura ja és elevat. 

 
El Sr. Carles Bosch matisa que la Fira Sabadell no és Fira Barcelona ni es pretén que 
ho sigui, té un nínxol de mercat disponible i l’aprofita. La Fira Sabadell té un gran 
potencial per les dimensions de l’espai, perquè està ubicat al centre de la ciutat, té unes 
bones comunicacions, disposa de 300 places d’aparcament i està en un espai 
emblemàtic. 
 
Respecte als beneficis per la ciutat exposa el cas de la Fira de la Robòtica, amb més de 
500 assistents que van fer estada a Sabadell durant una setmana, ocupant 500 de les 
800 places hoteleres disponibles i utilitzant els serveis de restauració i oci que oferien 
mitjançant pacs, sempre a la recerca de sinèrgies. Afegeix que la Fira Sabadell treballa 
sota la marca Costa Barcelona, que amplia les possibilitats de promoció i en aquest 
sentit l’oferta dels pacs no està limitada a la ciutat. 
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El Sr. Carles Bosch explica que la Fira Sabadell té nínxols de negoci potencials en el 
turisme de negoci, el turisme religiós i el turisme d’esports que s’estan començant a 
aprofitar. 
 
(19:20 Arriba el Sr. Lluís Perarnau) 
 
El Sr. Carles Bosch finalitza dient que pel que fa a l’ocupació també es valora 
positivament, ja que la Fira Sabadell està ocupada 230 dies l’any i tot i que representa 
un 76% d’ocupació a vegades és difícil encabir i conjugar els esdeveniments i els 
serveis. 
 
(19:21 Arriba el Sr. Jaume Selvas) 
 
El Sr. Bosch demana si algú vol plantejar alguna qüestió. 
 
El Sr. Martí Sala demana per la rendibilitat de la Fira Sabadell ja que ha sentit 
comentaris que és bastant pobra i no s’ha dit res durant l’exposició. 
 
El Sr. Carles Bosch explica que la Fira Sabadell és una infraestructura amb un cost de 
24 milions d’euros i quan el cost d’amortització és elevat, la rendibilitat és baixa. A nivell 
econòmic i respecte el 2012 les pèrdues s’han reduït un 81%, es pot dir que actualment 
ni es guanya ni es perd a nivell econòmic, ara bé a nivell sinèrgies per la ciutat s’hi 
guanya. Afegeix que fa poc es va valorar llogar l’espai durant cinc mesos per la 
realització d’un reality show, les condicions econòmiques eren molt bones i haguessin 
assegurat la rendibilitat econòmica d’uns anys però també es va valorar que l’activitat no 
constituïa un motor econòmic per la ciutat i hipotecava l’espai durant molt temps de 
manera que es va descartar l’opció. 
 
En no haver-hi més intervencions, el Sr. Carles Bosch dóna pas al següent punt de 
l’ordre del dia. 

 
 
3. Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell 

 
La Sra. Elisabeth Pineda explica que el Districte 5 només ha rebut la proposició 
d’atorgament de medalla a l’Escola Teresa Claramunt de l’Agrupació de Veïns de 
Gràcia i demana si hi ha alguna altra proposta en el Consell de Districte. 
 
El Sr. Daniel Casanellas proposa alguna associació com Atendis i/o Avan. 
 
La Sra. Elisabeth Pineda explica que el procediment és fer la presentació de mèrits i 
defensar la proposició en el Consell i demana si vol continuar amb la proposta. 
 
El Sr. Daniel Casanellas respon que no i que ho trasllada a l’entitat per presentar 
proposta en la propera convocatòria. 
 
En no haver-hi més propostes, el Sr. Carles Bosch dóna la paraula a la Sra. Teresa 
Llamas, que defensa la proposta davant els vocals, explicant que l’Escola Teresa 
Claramunt és una entitat vinculada al barri i molt participativa, que prové de la unificació 
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de dues escoles de caràcter diferent i que el procés d’integració va ser un èxit. 
Considera positiu l’esforç de pares i mares, mestres i alumnes i per això la consideren 
mereixedora d’aquest reconeixement. S’entrega còpia als assistents del text transcrit a 
continuació: 
 
“Proposta de concessió de la medalla d’honor de la ciutat, districte 5è: 
 

Escola Teresa Claramunt del barri de Gràcia  
 
 
El 18 de setembre de 1999 s’inaugurà oficialment el Centre d’Educació Infantil i Primària 
(CEIP, avui Escola) Teresa Claramunt, fou el final feliç de la fusió dels dos col·legis del 
barri, el Narcisa Freixas i el Riu-sec. 
 
L’Escola Teresa Claramunt és el producte de la llarga, extensa i sostinguda reivindicació 
d’un centre educatiu digne i adequat per a la mainada de Gràcia; de la lluita ferma del 
veïnat i de l’Agrupació de Veïns per avançar en l’anhel d’una escola catalana pública i 
de qualitat; i de la gestió decidida de l’ajuntament d’aquell moment. 
 
Però la nostra Escola també és el resultat de la un ificació modèlica de les dues 
escoles preexistents al barri, del treball conjunt entre mestres i equips directius 
de dos espais diferents, però que coincidiren en la  defensa de la dignitat de 
l’escola pública i en la voluntat de millora del ba rri. Una tasca laboriosa i difícil, 
però finalment reeixida i que creiem que no ha ting ut el reconeixement degut. 
 
Des d’aleshores la gent de l’Escola Teresa Claramunt acompleix la seva tasca amb una 
gran motivació malgrat les injustes retallades, per la implicació de les mestres i els 
mestres, actuals i anteriors, pel compromís de la resta de professionals, pels successius 
equips directius, per l’existència continuada d’una AMPA dinàmica. 
 
Recorrent els seus passadissos, assistint a les seves aules, contemplant els jocs al 
pati... es percep l’empenta de la reivindicació veïnal i de la comunitat educativa, es 
respira l’entesa d’un professorat divers però capaç de posar-se d’acord per la convicció 
de l’interès superior de l’infant. 
 
La persistència d’uns valors que cal fer públics i difondre. 
 

Sabadell, 31 de desembre de 2014” 
 
El Sr. Martí Sala hi intervé per suggerir que es facin canvis en el procediment de 
concessió de les medalles d’honor, en el sentit que un cop presentades al districte hi 
hagi un jurat que les valori posteriorment ja que considera que és un tema que hauria de 
tenir una certa rellevància. 
 
La Sra. Elisabeth Pineda explica que el procediment d’entrega de Medalles d’Honor 
inclou el lliurament de deu medalles, de les quals set les atorguen els consells de 
districte i tres la Junta de Portaveus, que està composta per l’alcalde i tots els portaveus 
dels grups municipals i que les medalles atorgades pel Consell de Districte també van a 
la Junta de Portaveus que en té la darrera paraula. 
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El Sr. Carles Bosch explica que el Consell del Districte és sobirà, ja que és representatiu 
del districte. 
 
El Sr. Martí Sala exposa que desconeixia la part del procediment referent a la Junta de 
Portaveus i afegeix que en qualsevol cas la seva proposta no exclou que el jurat el 
componguin persones que formen part del consell de districte. 
 
El Sr. Carles Bosch explica que seria preferible que hi hagués més propostes. Afegeix, 
a tall d’exemple, que en el Consell de Districte 3, que ell presideix, hi va haver diverses 
propostes i, després de debatre-les argumentalment, es va arribar a consens. El Sr. 
Carles Bosch reitera la sobirania del Consell del Districte i la rellevància del guardó ja 
que és un honor de la ciutat que queda de per vida, considera que és important i té 
valor. 
 
Els assistents aproven per unanimitat la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor 
de Sabadell a l’Escola Teresa Claramunt i, en no haver-hi més intervencions, el Sr. 
Carles Bosch dóna pas al següent punt de l’ordre del dia. 

 
 
4.  Informació dels consells sectorials 
 

La Sra. Elisabeth Pineda informa que han tingut lloc el Consell de Salut i el Consell de 
Ciutat. 
 
El Sr. Martí Sala representant del districte cinquè en el Consell de Ciutat pren la paraula 
i informa de la sessió, llegint el text que es transcriu a continuació: 
 
“INFORME SOBRE EL CONSELL DE CIUTAT DEL 4 DE DESEMBRE DE 2014 
 
Va tenir lloc a l’auditori de Fira Sabadell, sota la presidència de l’alcalde Joan Carles 
Sánchez i es tractaren, després d’aprovar l’acta de la reunió anterior, els següents 
punts. 
 
1) Obres de perllongament dels FGC:  Estat dels treballs en el subsòl i superfície El 

Sr. Burgués el va presentar dividit en 6 parts: 
 

a) Zona rotonda del Mil·lenari 
b) Tram rambla d’Ibèria / Sabadell Estació 
c) Tram passeig de la Plaça Major 
d) Tram de la Creu Alta / Pi i Margall 
e) Tram avinguda de Tarradellas / plaça d’Espanya 
f) Tram zona del nord / pou d’atac / Cotxeres 

 
El més destacable del que es va dir: 

 
• Posada en funcionament total, durant el 2016. 
• Que a finals del 1r trimestre 2015 les obres actuals de les parts a), b) i c) 

estarien enllestides, excepte estacions i catenària. 
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• Que el gran tema actual era el soterrament fins Can Feu. 
• Durant el 1r semestre de 2015 es licitarien les estacions de la Creu Alta i plaça 

d’Espanya. 
• Durant el 2n trimestre de 2015 es licitaria l’estació de Ca n’Oriac. 
• Iniciarien dins del 2015 les obres de l’estació Plaça Major i el concurs del 

pàrquing (opció d’unir els dos). 
• En quan al tram avinguda de Tarrradellas / plaça d’Espanya, hi ha pendent el 

tema de l’estació i de l’intercanviador amb RENFE. 
 

Jo vaig intervenir adherint-me a les paraules del Sr. Brunet (Cambra de Comerç) en 
el sentit que ara és l’oportunitat pel soterrament fins a Can Feu. 
 
També vaig preguntar si a l’enllestir les obres dels trams a) i b) dins el 1r trimestre 
de 2015, volia dir que s’obriria el pas de la rambla d’Ibèria / ronda de Ponent i em 
digueren que no, ja que hi havia pendent tota la urbanització que és força complexa. 

 
2) Ordenances Fiscals i Pressupost Municipal 2015: Aquests temes ja van ser 

presentats al consell del districte 5è, per tant només dic els eixos que van presentar: 
 

a) Ajuts als ciutadans (manutenció, habitatge, dret a l’educació, protecció salut i 
persones dependents i seguretat ciutadana). 

b) Foment de l’ocupació, Formació i Economia local. 
c) Crear valors – Orgull de ciutat (en cultura, esports i convivència) 
d) Millora espai públic: posem la ciutat a punt. Renovació equips de neteja i de 

recollida escombraries. 
e) Innovació/Lideratge: ser solvents, transparents i eficients. 

 
3) Pla d’inversions per la recollida de brossa i ne teja viària:  Necessitat de renovar 

la flota de recollida de residus i de neteja viària, on la majoria d’equipaments tenen 
una vida superior als 11 anys. 

 
Els criteris d’elecció del nou material han estat, funcionals, tècnic i ambientals. 
Propostes de compra de: 
 

• 20 camions recol·lectors de càrrega lateral. 
• 10 mini-escombradores autopropulsades de 0.5 m3. 
• 12mini-escombradores autopropulsades de 2 m3. 
• 2 escombradores de 5 m3. 
• 7 hidronetejadores. 
• 70 carretons portagalledes. 
• 5.701 contenidors de càrrega lateral Ros Roca (pel paper, envasos, orgànica, 

vidre i resta). 
• 459 contenidors de càrrega posterior. 
• 1 biotrituradora. 
• 16 vehicles de suport (bolquets i furgonetes) 
• Millores en el sistema d’emergències: 1 vehicle, 6 pales de neu i 3 

espargidores de sal. 
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• Millores en l’equipament tecnològic dels vehicles i operaris (GPS, mòdems, 
ordinadors i terminals de mà). 

 
Amb tot aquest equipament s’aconseguirà una reducció anual de les emissions 
contaminants (diòxid de nitrogen), ja que es passaria d’unes emissions de 9,8979 (t) 
a unes de 0,9243 (t). 
 
L’avaluació econòmica de tota aquesta inversió està al voltant de 15 milions 
d’euros.” 

 
El Sr. Carles Bosch explica que, respecte del pàrquing del passeig de la Plaça Major, 
s’ha optat per la unió dels dos pàrquings, que estaran comunicats per l’interior i 
s’anul·larà la sortida conflictiva del carrer del Sol. L’Entrada i sortida es farà pel passeig 
Manresa i es manté l’entrada de la Casa Duran, una de les novetats és que hi haurà 
una zona de càrrega i descàrrega dins el pàrquing limitada a 20 minuts per als 
comerciants de la zona. 
 
El Sr. Martí Sala demana l’aforament total de l’aparcament. 
 
El Sr. Carles Bosch respon que a les 300 places actuals se n’hi afegiran 500, la qual 
cosa farà un total de 800 places. 
 
En no haver-hi més intervencions, el Sr. Carles Bosch dóna pas al següent punt de 
l’ordre del dia. 
 
 

5. Comunicacions 
 
La Sra. Elisabeth Pineda explica que des del districte es va enviar el document de 
peticions que s’han fet en el consells de districte i demana si es volen fer afegitons i/o 
balanç. 
 
El Sr. Martí Sala, agraeix que s’hagi enviat el document i respecte les peticions que ha 
fet en el decurs dels últims quatre anys vol insistir en: 
 

• El semàfor del carrer de Boccaccio cantonada carrer Sant Ferran, perquè a la 
sortida del pavelló hi ha dos semàfors junts en menys de cinquanta metres, 
demana que s’insisteixi amb els tècnics. 

• Posar cautxú en els arbres del carrer de Boccaccio perquè s’eliminin els sots 
dels arbres i puguin passar cotxets i cadires. 

• Adaptació de l’accés per discapacitats al pavelló municipal de l’OAR Gràcia, ja 
que actualment s’han de quedar a baix. 

• Reparar panots de la vorera de la carretera de Molins de Rei. 
• Eliminar o canviar l’STOP del carrer de Milà i Fontanals, cantonada carrer de la 

Reina Elionor, per un CEDIU EL PAS. 
 
La Sra. Elisabeth Pineda, respon respecte a l’últim punt, que està denegat. Ho ha 
valorat el Departament de Mobilitat i el senyal està ben posat per tema velocitat, perquè 
sinó hi hauria conflicte per veure qui s’atura primer. 
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El Sr. Martí Sala afegeix altres temes pendents: 
 

• Tancar la petició de les goteres de l’OAR Gràcia ja que està feta. 
• Entregar llistat actualitzat dels components del Consell del Districte cinquè. 
• Seguir el tema dels comptadors de la ronda de Ponent, entre carrer de Plans i 

carrer de Calderon, ja que han tret el que feia més nosa, però en queda un 
altre. 

• Demana fer la poda del carrer de Boccaccio abans de la floració ja que cau el 
fruit i embruta molt. 

• Demana també que els empleats del PUNT BLAU disposin d’una base de 
dades perquè cada vegada que hi va l’usuari ha de donar totes les dades de 
nou. 

 
La Sra. Elisabeth Pineda respon respecte a l’últim punt que ho traslladen a l’empresa 
concessionària. 

 
 
6. Torn obert de paraules 
 

El Sr. Fèlix Navarro demana que es millori la mobilitat dels veïns de Merinals, ja que 
només hi passa la línia 4 de bus però no arriba al St. Fèlix i hi ha molta gent gran que hi 
ha d’anar. 
 
El Sr. Carles Bosch respon que s’ha fet una reordenació de les línies fa vuit mesos i que 
no es fàcil, l’opció hi és, però han de fer transbordament. Afegeix que s’intenta millorar 
la connectivitat, buscant l’eficiència del servei per tal de no dur autobusos buits. 
  
La Sra. Elisabeth Pineda respon que es recull la demanda i es traslladarà al 
departament de Mobilitat. 
 
La Sra. Teresa Llamas comenta que ella va fer una demanda semblant i li van denegar 
explicant que el bus funciona com un metro en superfície. 
 
El Sr. Lluís Perarnau comenta que ha sentit queixes dels veïns respecte les obres tot i 
que no en sap les afectacions. 
 
La Sra. Elisabeth Pineda respon que el divendres 30 de gener hi ha una reunió amb la 
oficina del metro per tractar aquest tema. 
 
El Sr. Carles Bosch afegeix que la mobilitat ha estat garantida. 
 
El Sr. Albert Gusi pregunta si la urbanització que s’està fent és la definitiva. 
 
La Sra. Elisabeth Pineda respon que sí. 
 
La Sra. Teresa Llamas explica que han entrat instància perquè al carrer ample davant la 
Gran Via passen molts camions, hi ha molts accidents i aparquen en doble fila. 
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La Sra. Elisabeth Pineda respon que es pren nota. 
 
La Sra. Teresa Llamas recorda que hi ha pendents les peticions del solar del carrer Sant 
Ferran, la vorera del carrer Fiveller i la retirada dels pals de la llum. 
 
La Sra. Elisabeth Pineda respon, respecte els pals de la llum, que els hauria de retirar 
Endesa i no té previsió de fer-ho. 
 
La Sra. Teresa Llamas demana per la poda dels arbres. 
 
La Sra. Elisabeth Pineda respon que la poda ja ha començat però que a causa de la 
ventada el servei s’ha alterat i ha estat treballant en la retirada d’arbres. 
 
La Sra. Teresa Llamas comenta que hi ha un problema de coloms al carrer Ausiàs 
Marc. 
 
La Sra. Elisabeth Pineda respon que es va fer una captura però que es torna a passar a 
Salut. 
 
La Sra. Teresa Llamas demana com quedarà el tema de la velocitat al carrer de Riu-sec 
amb carrer de Fraser Lawton ja que els veïns tenen entès que serà de 50 km/h i 
demanen que sigui de 30 km/h. 
 
La Sra. Elisabeth Pineda respon que els vehicles no podran córrer perquè hi haurà 
semàfor a cada cruïlla però es demana la velocitat prevista a la zona.  
 
El Sr. Jaume Selvas pregunta pel mirall que hi ha pendent d’instal·lació. 
 
La Sra. Elisabeth Pineda demana la ubicació exacta del mirall ja que hi ha vàries 
peticions en llocs diferents. 
 
El Sr. Jaume Selvas confirma que el mirall falta al carrer de Sobarber cantonada amb 
carrer Jacquard. 
 
La Sra. Mercè Canalias recorda que segueix havent-hi un problema de velocitat al 
carrer Jacquard. 
 
El Sr. Fèlix Navarro comenta que fa un temps es va organitzar una paella i van convidar 
tots els casals, però que no ha tingut continuïtat i la idea era que arrel de l’esdeveniment 
es coneguessin i mantinguessin el contacte. 
 
La Sra. Elisabeth Pineda pren nota i ho comenta amb el responsable de casals. 
 
La Sra. Lourdes Portagran explica que hi ha un problema amb les persones d’ètnia 
gitana quan fan la vetlla dels difunts ja que es posen a la plaça, fan soroll, ocasionen 
molèsties, fan foc i els veïns es queixen. 
 
(20:10 Marxa el Sr. Daniel Casanellas) 
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El Sr. Antonio Hernandez comenta que no és la primera vegada que passa. 
 
La Sra. Elisabeth Pineda respon que es passa a Nova Ciutadania però demana que 
quan passin aquests fets ho comuniquin al districte immediatament. 
El Sr. Carles Bosch ressalta la importància de fer la comunicació tan aviat com sigui 
possible per poder actuar i resoldre. Respecte a fer foc explica que està prohibit i a més 
és perillós. 
 
El Sr. Fernando Fernández informa que la vetlla requereix un permís especial i està 
sotmès a uns horaris limitats. 
 
El Sr. Carles Bosch comenta que la vetlla s’ha de comunicar a la Generalitat i a Salut. 
 
La Sra. Lourdes Portagran exposa que els jardins estan molt bruts, especialment 
darrera el CAP i demana que es netegin. També demana la poda i que es facin més 
actuacions amb el tema gossos. 
 
La Sra. Elisabeth Pineda demana que traslladin els punts concrets al districte per poder 
actuar.  
 
El Sr. Fèlix Navarro comenta que els propietaris de gossos accedeixen a les àrees 
infantils i que caldria afegir una taxa més als propietaris. 
 
El Sr. Francisco Javier Martínez comunica que hi ha problemes d’incivisme a la plaça 
Magdalena Calonge, es va fer una reunió amb el Sr. Cristian Sanchez, regidor d’Espai 
Públic, i els mossos d’esquadra però continuen els problemes. Hi ha problemes de 
soroll, de brutícia, de vandalisme, etc.. 
 
El Sr. Antonio Hernandez afegeix que hi ha una recollida de signatures per presentar un 
escrit al Síndic de Greuges. 
 
El Sr. Francisco Javier Martínez demana que es reculli la queixa perquè el tema no 
empitjori. 
 
El Sr. Antonio Hernandez afegeix que a causa d’aquests fets hi ha persones que tenen 
por a sortir. 
 
La Sra. Elisabeth Pineda respon que ho gestiona però demana que quan passin 
aquests fets ho comuniquin immediatament al districte ja que és la primera notícia que 
rep sobre aquest tema. 
 
El Sr. Fèlix Navarro comenta que van posar denúncia perquè als Merinals hi ha un grup 
de joves que han fet trencadissa de mobiliari públic, tiren pedres a la casa dels pins i és 
perillós. 
 
La Sra. Lourdes Portagran afegeix que ella va presentar queixa al districte d’aquest 
grup. 
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Finalitzades les intervencions, el president substitut aixeca la sessió, de la qual, com a 
secretària delegada, estenc aquesta acta. 
 
La secretària delegada   Vist i plau 

La presidenta 


